
Finansudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 131
Kan ministeren i forlængelse af samrådet om EFI, jf. FIU alm. del – samråds-
spørgsmål C-G, oplyse et estimat for, hvor stor den samlede fordringsmasse
ville have været, såfremt EFI ikke var blevet sat i drift i 2013?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rune
Lund (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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